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Kommunfullmäktige 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 85 Ärendenummer KS2024/423 

Interpellation - varför vi ska ha grundskolor med 1000 
elever i Enköping (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att:  

1. interpellationen får framföras,  
 

2. utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens ordförande besvarar 
interpellationen vid nästa sammanträde.  

Beskrivning av ärendet 
Solweig Eklund (S) har lämnat in en interpellation ställd till utbildnings- och 
arbetsmarknadsnämndens ordförande Magnus Johansson (M) om varför vi ska ha 
grundskolor med 1000 elever i Enköping.  

Beslutsunderlag 
Interpellation, varför ska vi ha grundskolor med 1000 elever i Enköping (S), 2024-
05-17 

__________ 
 
Beslutet skickas till: 
Magnus Johansson (M), för åtgärd  
Solweig Eklund (S), för kännedom 
 



 
Enköping 2024-05-17 

Socialdemokraterna i Enköping E-post: enkoping@socialdemokraterna.se 
Kyrkogatan 15 Telefon: 070 – 663 15 93 
745 31 Enköping Hemsida: http://socialdemokraternaenkoping.se/ 
 

 
Interpellation - Varför ska vi ha grundskolor med 1000 ele-
ver i Enköping? 
Ställd till Magnus Johansson, ordförande i Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
 
I hela Sverige finns bara 16 kommunala skolor med fler än 1000 elever. Därtill finns tre friskolor. 
I hela Uppsala län finns inte någon så stor grundskola. De två största grundskolorna i Uppsala län 
är Valsätraskolan och Sverkerskolan i Uppsala. De har 968 respektive 859 elever i årskurs F-9. 
  
Utan politisk debatt eller samråd med kringboende har högermajoriteten i Enköping nu beslutat 
att de två största grundskolorna i Uppsala län ska ligga i Enköping. Korsängsskolan och Bergvre-
tenskolan ska byggas ut till vardera 1000 elever. Skälet ser ut att vara det vanliga: att spara 
pengar.  
  
I september 2020 beslutade en enig nämnd efter initiativ av Socialdemokraterna och Nystart En-
köping att lägga till en ny grundskola tätorten i investeringsplanen. Den nya grundskolan fanns 
med i planeringen till hösten 2023. Då beslutade Enköpings nya högermajoritet, inklusive Nystart 
Enköping, att stoppa planerna. Istället får vi nu jätteskolor på platser som inte är dimensionerade 
för detta. Analys av konsekvenser för elever, lärare och kringboende lyser med sin frånvaro.  
  
Planeringen av samhällelig infrastruktur som skollokaler i Enköping måste kunna vara bättre än 
så här. 
  
Jag vill interpellera Magnus Johansson, ordförande i Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
med följande frågor: 
  

• Anser du att beslutsprocessen om de stora skolorna uppfyller det som står i kommunens 
vision, alltså at "Kommuninvånarna är delaktiga och upplever att de har inflytande över 
kommunens utveckling? 

  
• Anser du att det är kostnadseffektivt att bygga ut skolor från ca 800 till 1000 elever? 

  
• Anser du att det är pedagogiskt riktigt att bygga ut skolor från ca 800 till 1000 elever 

framför att bygga en ny skola? 
  

• Vad hände med förstudien om möjliga placeringar av en ny grundskola i tätorten som 
nämnden beställt? 

  
• Är du beredd att återuppta planeringen av en ny skola för att undvika alltför stora grund-

skolor? 
 
Solweig Eklund 
Socialdemokraterna 
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